

No. 54327. Multilateral

CENTRAL AFRICAN CONVENTION FOR THE CONTROL OF SMALL ARMS AND LIGHT WEAPONS, THEIR AMMUNITION AND ALL PARTS AND COMPONENTS THAT CAN BE USED FOR THEIR MANUFACTURE, REPAIR AND ASSEMBLY. KINSHASA, 30 APRIL 2010 [*United Nations, Treaty Series, vol. 3176, I-54327.*]

RATIFICATION

Sao Tome and Principe

Deposit of instrument with the Secretary-General of the United Nations: 23 March 2017

Date of effect: 22 April 2017

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 23 March 2017

PROCÈS-VERBAL OF RECTIFICATION OF THE CENTRAL AFRICAN CONVENTION FOR THE CONTROL OF SMALL ARMS AND LIGHT WEAPONS, THEIR AMMUNITION AND ALL PARTS AND COMPONENTS THAT CAN BE USED FOR THEIR MANUFACTURE, REPAIR AND ASSEMBLY. NEW YORK, 20 JUNE 2011

Entry into force: 20 June 2011

Authentic text: English

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 8 March 2017

Nº 54327. Multilatéral

CONVENTION DE L'AFRIQUE CENTRALE POUR LE CONTRÔLE DES ARMES LÉGÈRES ET DE PETIT CALIBRE, DE LEURS MUNITIONS ET DE TOUTES PIÈCES ET COMPOSANTES POUVANT SERVIR À LEUR FABRICATION, RÉPARATION ET ASSEMBLAGE. KINSHASA, 30 AVRIL 2010 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 3176, I-54327.*]

RATIFICATION

Sao Tomé-et-Príncipe

Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 23 mars 2017

Date de prise d'effet : 22 avril 2017

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 23 mars 2017

PROCÈS-VERBAL DE RECTIFICATION DE LA CONVENTION DE L'AFRIQUE CENTRALE POUR LE CONTRÔLE DES ARMES LÉGÈRES ET DE PETIT CALIBRE, DE LEURS MUNITIONS ET DE TOUTES PIÈCES ET COMPOSANTES POUVANT SERVIR À LEUR FABRICATION, RÉPARATION ET ASSEMBLAGE. NEW YORK, 20 JUIN 2011

Entrée en vigueur : 20 juin 2011

Texte authentique : anglais

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 8 mars 2017